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Fra: Dorthe Borgkvist
Sendt: 13. april 2021 20:50
Til: MBA-Byradsservice; Dorthe Borgkvist
Emne: 10 dags forespørgsel ang. DCA

10‐dags forespørgsel ang. DCA 

1. Har vi forstået det korrekt at pårørende får ingen beskeder eller opdateringer fra kommunen specielt under

corona?

2. Laves der fora for de pårørende så de kan dele deres erfaringer med plejehjem/ældrecenter i kommunen?

3. Hvordan har kommunen kommunikeret med de enkelte pårørenderåd under Corona? Har de fået den

information de behøvede?

4. Er det korrekt Demenschefen på DCA stoppede meget pludseligt? Hvis ja ‐ Hvad var årsagen til det?

5. Er det korrekt at DCA fik 12 påbud i 2020 af patientklagenævnet mens kommunens tilsyn ikke fandt noget?

6. Vi har fået oplyst at pårørende på DCA er bange for at klage da de har erfaret at det påvirker plejen af deres

kære. Er det korrekt forstået og hvad er forvaltningen og Rådmandens holdning til den påstand?

7. Vi har fået oplyst at der er brugt rigtig mange vikartimer. Vi ønsker et overblik fra forvaltningen over, hvor

mange vikartimer man brugte på DCA i 2020. Hvad skyldes dette vikarforbrug?

8. Hvordan informerer man de pårørende om deres rettigheder?

9. Har man haft utilsigtede hændelser man ikke har fulgt op på hos DCA?

10. Hvor mange har opsagt deres stilling på DCA sidste år? Hvad skyldes det?

11. Borgerne på DCA skal flyttes til skovvangsvej. Hvordan har man planlagt den flytning og er beboerne og

deres pårørende informeret?

12. Har man fået ansat alle afdelingsledere på Skovvangsvej?

13. Hvordan informeres borgere og pårørende om deres muligheder, rettigheder og klagevej?

Med venlig hilsen Dorthe Borgkvist, Aarhus Byråd 


